
   ZÁPIS 
        ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE  OTASLAVICE 

    ZE DNE 23.5. 2016 
 

Zasedání zastupitelstva obce Otaslavice č. 3 bylo zahájeno v 17 hodin starostou obce Markem Hýblem 
(dále jen starosta). 

Starosta konstatoval, že zasedání zastupitelstva obce bylo řádně svoláno, dle prezenční listiny je 
přítomno 9 členů zastupitelstva obce, tudíž je schopno se usnášet.                                                                                                                                         
Zápis z předchozího jednání byl ověřen a ověřovateli podepsán, nebyly proti němu podány námitky.  
Jako zapisovatele dnešního zasedání  starosta určil  paní  Mgr. Boženu Bartošovou. 

Z důvodů doručení dalších písemností a žádostí v průběhu lhůty vyvěšení programu starosta  navrhuje, 
aby dnešní program zasedání byl doplněn v bodu“ Různé“ o tyto body jednání : 

1. Projednání a schválení smlouvy o zřízení věcného břemene PV-014330037841/001                   
2. Projednání a schválení smlouvy o zřízení věcného břemene PV-014330038137/001               

3. Projednání a schválení nákupu nemovitého majetku.                                                                            
4.Projednání a schválení smlouvy o výpůjčce areálu  fary.                                                                                      

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje doplnění programu v bodu různé o tyto 
body:                                                                                                                                                                                            
1. Projednání a schválení smlouvy o zřízení věcného břemene PV-014330037841/001                                             
2. Projednání a schválení smlouvy o zřízení věcného břemene PV-014330038137/001                                      
3. Projednání a schválení nákupu nemovitého majetku.                                                                            
4.Projednání a schválení smlouvy o výpůjčce areálu fary. 

                                                                                     
Výsledek hlasování: Pro  9   Proti  0    Zdrželi se  0 – Návrh byl  schválen. 

SSttaarroossttaa  ppřřeeddlloožžiill  nnáásslleedduujjííccíí  pprrooggrraamm  jjeeddnnáánníí    

Pořad jednání:                                                                                                                                                    

11..  ZZaahháájjeenníí                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

22..  SScchhvváálleenníí  pprrooggrraammuu  zzaasseeddáánníí                                                                                                                                                                                                                                                        

33..  VVoollbbaa  nnáávvrrhhoovvéé  kkoommiissee                                                                                                                                                                                                                                                                          

44..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  ssmmlloouuvvyy  oo  zzřříízzeenníí  vvěěccnnééhhoo  bbřřeemmeennee  čč::..  PPVV--001144333300003366773300//000011                                                                      

55..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  ddooddaattkkuu  kkee  ssmmlloouuvvěě  oo  ddíílloo  mmeezzii  oobbccíí  OOttaassllaavviiccee  aa  ffii..  FF..RR..ZZ..aaggeennccyy,,  ss..rr..oo..                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

66..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  ssmmlloouuvvyy  oo  ddíílloo  mmeezzii  oobbccíí  OOttaassllaavviiccee  aa  IInngg..  ZZddeeňňkkeemm  GGrreepplleemm                                                                      

77..  ÚÚpprraavvaa  rroozzppooččttuu,,  rroozzppooččttoovváá  zzmměěnnaa  čč..  33  nnaa  rrookk  22001166                                                                                                                                                                                    

88..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  rroozzppooččttoovvéé  zzmměěnnyy  čč..  44  nnaa  rrookk  22001166                                                                                                                                                            

99..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  zzáávvěěrreeččnnééhhoo  úúččttuu  oobbccee  OOttaassllaavviiccee  aa  hhoossppooddáářřsskkééhhoo  vvýýsslleeddkkuu                                                                          

1100..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  úúččeettnníí  uuzzáávvěěrrkkyy  zzaa  rrookk  22001155                                                                                                                                                                      

1111..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  úúččeettnníí  zzáávvěěrrkkyy  ZZŠŠ  JJFF  OOttaassllaavviiccee  zzaa  rrookk  22001155                                                                                                                              

1122..  PPrroojjeeddnnáánnii  aa  sscchhvváálleenníí  vvýýsslleeddkkuu  hhoossppooddaařřeenníí  ZZŠŠ  aa  MMŠŠ  OOttaassllaavviiccee  zzaa  rrookk  22001155  aa  rroozzdděělleenníí  ddoo  ffoonnddůů                                                                                                                                                                                                                                                                                            

1133..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  ssmmlloouuvvyy  nnaa  ppaacchhtt  ppoozzeemmkkůů  pp..čč..33889966  vv  kk..úú..  OOttaassllaavviiccee                                                                                                  

1144..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  vvííttěězznnééhhoo  uucchhaazzeeččee  nnaa  pprroottiippoovvooddňňoovváá  ooppaattřřeenníí  oobbccee                                                                                    

1155..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  ssmmlloouuvvyy  oo  ddíílloo  nnaa  pprroottiippoovvooddňňoovváá  ooppaattřřeenníí  oobbccee  OOttaassllaavviiccee                                                                                          

1166..  RReevvookkaaccee  uussnneesseenníí  čč..11//22001166  zzee  ddnnee  1100..22..22001166  vv  bboodděě  XXII                                                                                                                                                        

1177..  SScchhvváálleenníí  vvyyppssáánníí  zzáámměěrruu  nnaa  ssmměěnnuu  ppoozzeemmkkůů  ss  pp..  JJoosseeffeemm  VVllaacchhyynnsskkýýmm                                                                            

1188..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  ssmmlloouuvvyy  oo  ddíílloo  nnaa  pprroojjeekkttoovvoouu  ddookkuummeennttaaccii  nnaa  ssbběěrrnnýý  ddvvůůrr                                                                      



1199..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  nnaavvýýššeenníí  ffiinnaannččnnííhhoo  ppřřííssppěěvvkkuu  ZZŠŠ  aa  MMŠŠ  vv  OOttaassllaavviiccíícchh  nnaa  rrookk  22001166                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

2200..  PPrroojjeeddnnáánníí  aa  sscchhvváálleenníí  ssmmlloouuvvyy  oo  ppoosskkyyttoovváánníí  sslluužžeebb                                                                                                                                                

2211..  RRůůzznnéé                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

2222..  DDiisskkuussee                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

2233..  UUssnneesseenníí  aa  zzáávvěěrr  
 

K programu jednání nebyly vzneseny připomínky, hlasovalo se o přijetí programu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje přednesený návrh pořadu jednání. 
 
Výsledek hlasování: Pro  9   Proti  0    Zdrželi se  0 – Návrh byl  schválen. 
 
3.Starosta  navrhl jako  členy návrhové komise Miloslava Ježka a Ctibora Řehulku,  o návrhu, který  
prošel bez připomínek,  nechal hlasovat.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje návrhovou komisi ve složení pan Miloslav 
Ježek a pan Ctibor Řehulka. 
                                                             
Výsledek hlasování: Pro  9   Proti  0    Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat. 
 
Starosta navrhl jako  ověřovatele zápisu z dnešního zasedání  zastupitelstva  obce Františka Kopu a 
Ing. Josefa Kalába. Návrh prošel bez připomínek,  proto bylo  přistoupeno k hlasování. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje jako ověřovatele zápisu z veřejného 
zasedání pana Františka Kopu a ing. Josefa Kalába 
 
Výsledek hlasování: Pro  9   Proti  0    Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat. 

4. Starosta předložil k projednání a schválení  ssmmlloouuvvuu  oo  zzřříízzeenníí  vvěěccnnééhhoo  bbřřeemmeennee  čč..  PPVV--

001144333300003366773300//000011..  JJeeddnnáá  ssee  oo  rroozzššíířřeenníí  ppřřííppoojjkkyy  nníízzkkééhhoo  nnaappěěttíí  kk  ddoommuu  ppaannaa  JJaannaa  RRuuzzssoo..    Návrh 
prošel bez připomínek,  starosta nechal o návrhu hlasovat. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene č. 
PV-014330036730/001 a pověřuje starostu podpisem smlouvy.  

Výsledek hlasování: Pro  9   Proti  0    Zdrželi se  0 - Návrh byl přijat. 

5. Starosta jako další bod jednání předložil zastupitelům k projednání a schválení dodatek ke smlouvě o 
dílo mezi obcí Otaslavice a firmou  F.R.Z.agency, s.r.o. Předmětem dodatku je změna ceny díla 
z důvodu navýšení  počtu stran  fotoknihy. K předloženému návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky, 
starosta nechal o návrhu hlasovat.  

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje dodatek č.1 ke Smlouvě o dílo ze dne 
30.3.2016 mezi obcí Otaslavice a firmou F.R.Z.agency, s.r.o. a pověřuje starostu podpise dodatku 
smlouvy. 
Výsledek hlasování: Pro 9   Proti  0    Zdrželi se  0 - Návrh byl přijat. 

 
6. Starosta předložil k projednání a schválení smlouvu o dílo  mezi obcí Otaslavice a Ing. Zdeňkem 
Greplem. Jedná se o smlouvu k zajištění projektu na osvětlení v části obce  Cihelna a průmyslové zóny 
u čističky odpadních vod. Návrh prošel bez připomínek,  proto bylo  přistoupeno k hlasování. 



Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje smlouvu o dílo mezi obcí Otaslavice a 
Ing. Zdeňkem Greplem a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 
ýsledek hlasování: Pro 9   Proti 0 Zdrželi se  0 - Návrh byl přijat. 
 
7. Starosta předložil k projednání a schválení  úpravu rozpočtu, rozpočtové změny č.3. na rok 2016.  

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice bere na vědomí rozpočtovou změnu č.3/2016 

8. Starosta předložil  k  projednání a schválení rozpočtovou změnu č. 4 na rok 2016 a  předal slovo 
Františku Kopovi. K předložené rozpočtové změně nebyly vzneseny připomínky, starosta nechal 
hlasovat. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje rozpočtovou změnu č.4/2016, dle 
předneseného návrhu. 
 
Výsledek hlasování: Pro  9   Proti  0    Zdrželi se  0 - Návrh byl přijat. 
 
9.  Starosta předložil k projednání a schválení  závěrečný účet obce Otaslavice a hospodářského 
výsledku, předal slovo Ing. Sokolovi, který seznámil přítomné se závěrečným účtem a výsledkem 
hospodaření obce za rok 2015. Jelikož nebylo připomínek,  proto bylo  přistoupeno k hlasování. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje : 

1. Závěrečný účet obce Otaslavice za rok 2015 bez výhrad. 

2. Výsledek hospodaření obce Otaslavice za rok 2015  
 
Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0  - Návrh byl přijat. 

10. Jako další bod předložil starosta k projednání a schválení účetní závěrku za rok 2015. Opět předal 
slovo Ing. Sokolovi, který seznámil přítomné s roční účetní závěrkou obce za rok 2015. K předložené 
účetní závěrce  nebyly vzneseny připomínky, proto nechal starosta o návrhu hlasovat.  

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje účetní závěrku obce Otaslavice za rok 
2015,  s výrokem schvaluje. 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0  Zdrželi se  0 - Návrh byl  přijat.. 
11. Starosta předložil k projednání a schválení  účetní závěrku ZŠ JF Otaslavice za rok 2015. Opět 
předal slovo Ing. Sokolovi, který informoval o roční účetní závěrce ZŠJF. K přednesenému bodu nebyly 
připomínky,  proto bylo  přistoupeno k hlasování. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizaci 
Základní škola nadporučíka letectva Josefa Františka a Mateřská škola v Otaslavicích za rok 2015,  
s výrokem schvaluje. 

 
Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 - Návrh byl přijat. 



12. Dalším bodem jednání bylo projednání a schválení výsledku hospodaření ZŠ a MŠ Otaslavice za 
rok 2015 a rozdělení do fondů. Ing. Sokol informoval přítomné o výsledku hospodaření ZŠJF a MŠ za 
rok 2015 a o návrhu rozdělení tohoto výsledku do fondů odměn a rezerv.Opět nebyly z řad přítomných 
vzneseny připomínky, starosta nechal hlasovat. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje výsledek hospodaření Základní školy 
nadporučíka letectva Josefa Františka a Mateřské školy v Otaslavicích za rok 2015 a schvaluje 
rozdělení hospodářského výsledku do fondů. 

 
Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 - Návrh byl přijat. 
 
13.  Starosta předložil k projednání a  schválení  smlouvu na pacht pozemků p.č.3896 v k.ú. Otaslavice 
a pověřuje starostu podpisem smlouvy. K návrhu nebylo připomínek,   proto bylo  přistoupeno 
k hlasování. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje pachtovní smlouvu s pachtýřem: Rostliná 
Bureš T+F s.r.o, 798 06 Brodek u Prostějova, Legionářská č.115 a pověřuje starostu podpisem 
smlouvy.   

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat 

14. Starosta informoval o proběhlém výběrovém řízení, osloveny 4 firmy, nabídku podala pouze jedna 
Bartek rozhlasy s cenou 1072tis. Kč bez dph. S připomínkou vystoupil Ing..Kaláb, dle jeho mínění je 
cena  za nabízené zařízení vysoká a podivné je, že ostatní uchazeči se nezúčastnili. Starosta odpovídá, 
že firmy byly osloveny, proč nabídky nepodaly  neví. Dále informuje, že na projekt je schválená dotace 
ve výši 70%, 30% spoluúčast obce. Připomínka Ing. Palát – dotaz zda není divné vř, když se ze 4 
uchází pouze 1 uchazeč, obvykle se vypisuje nové vř. Na to reagoval Ing. Sokol, že není jisté, zda by se 
nového výběrového řízení zúčastnilo více firem. Ing. Palát dále reagoval, že neznáme cenu zda je 
přiměřená a nemáme porovnání. Starosta odpovídá, že porovnání máme. Dále informuje, že obec vyjde 
rozhlas prakticky na 300tis.Kč, s tím že obec má zapůjčené zdarma od firmy Bartek měřiče rychlosti na 
dva roky. J.Kaláb doplňuje, že obec vyjde pořízení levně, ale daňový poplatník zaplatí nepřiměřeně 
vysokou částku.  Další připomínka Ing. Sokol – původní cena na rozhlas byla přes 3mil Kč, dnes je cena 
1,074 mil. Kč.  J.Kaláb doplňuje že je to nepřiměřená částka.  Ing. Palát opakuje podiv, proč se vř 
nezrušilo, že komise rozhodla pouze na základě jedné nabídky.  Ing. Sokol doplňuje, že vř je dle zákona 
v pořádku. Starosta nechal hlasovat. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje vítězného uchazeče na protipovodňová 
opatření obce Otaslavice, firmu. Bártek rozhlasy, s.r.o.Vyšehradská 1349/2, Nové Město 128 00 Praha 
2.  

Výsledek hlasování: Pro 6  Proti 2 (Ing.Kaláb,Ing.Palát)   Zdrželi se 1 (Ing.Drnovský) – Návrh byl 
přijat 

15.Starosta předložil k projednání a schválení smlouvu dílo na protipovodňová opatření obce Otaslavice 
a pověření starosty podpisem smlouvy. Návrh prošel bez připomínek, starosta nechal hlasovat.  

 

 



 

 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje smlouvu o dílo na protipovodňová 
opatření obce Otaslavice a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro 6  Proti 2 (Ing.Kaláb, Ing.Palát)  Zdrželi se 1 (Ing.Drnovský) – Návrh byl 
přijat 

16. Jako další bod předložil starosta  návrh na revokace usnesení č.1/2016 ze dne 10.2.2016 v bodě XI, 
jedná se o změnu výměry směňovaného obecního pozemku.   

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje revokaci usnesení č.1/2016 ze dne 
10.2.2016 v bodě XI. 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat 

17. V dalším bodě předložil starosta návrh na schválení  vypsání záměru na směnu pozemků s panem 
Josefem Vlachynským.  Zastupitel Miloslav Ježek vznesl dotaz, zda došlo k opravě původního projektu 
u plánovaných vodních nádrží na směňovaném pozemku, a to na nádrže průtokové. Po předložení 
opravené dokumentace nechal starosta o návrhu hlasovat, jiné připomínky vzneseny nebyly. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje vypsání záměru na směnu části 
pozemku p.č. 1085 a části pozemku p.č. 632 v k.ú.Otaslavice za část pozemku p.č.793 a pozemky 
p.č.1724 a p.č. 3457 v k.ú. Otaslavice. 

Výsledek hlasování: Pro 6  Proti 1 (Ing.Palát)   Zdrželi se 2 ( Ing.Drnovský, Ing.Kaláb) – Návrh byl 
přijat 

18.  Starosta předložil k projednání a schválení smlouvu o dílo na projektovou dokumentaci na sběrný 
dvůr. Starosta obeznámil přítomné s obsahem smlouvy i cenou díla. Z řad zastupitelů ani přítomných 
nebyly vzneseny  připomínky, o návrhu nechal starosta hlasovat.   

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje smlouvu o dílo na projektovou 
dokumentaci na sběrný dvůr včetně inženýringu a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro 7  Proti 0   Zdrželi se  2 (Ing. Drnovký, Ing.Palát) – Návrh byl přijat 

19.Starosta předložil k projednání a schválení  navýšení finančního příspěvku ZŠ a MŠ v Otaslavicích 
na rok 2016. Navýšení zdůvodnil potřebou nákupu školních lavic pro první třídu z důvodu vyššího počtu  
žáků přijatých v letošním roce do první třídy (28 žáků). Návrh prošel bez připomínek, starosta nechal 
hlasovat.  

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje navýšení finančního příspěvku Základní 
škole nadporučíka letectva Josefa Františka a Mateřské škole v Otaslavicích o částku 45 000,- Kč. 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat 



20. V dalším bodě předložil starosta návrh na projednání a schválení smlouvu o poskytování služeb. 
Jedná se o podání žádosti o dotaci na poldr. Návrh prošel bez připomínek, starosta nechal hlasovat.  

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje smlouvu o poskytnutí služeb na 
zpracování žádosti o dotaci na akci „Poldr Močelky Otaslavice“. 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat 

21. Různé   

a) Starosta předložil k projednání a schválení smlouvu o zřízení věcného břemene                                         
PV-014330037841/001, jde o přípojku nízkého napětí k  domu č. 94. O návrhu, který prošel  bez 
připomínek nechal starosta hlasovat.   

 Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene                    
PV-014330037841/001 a pověřuje starostu podpisem smlouvy.  

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat 

b) Jako další bod byla předložena k projednání a schválení smlouva o zřízení věcného břemene                 
PV-014330038137/001, jedná se o přípojku nízkého napětí k domu v části obce Aleje. Návrh prošel bez 
připomínek, starosta nechal o návrhu hlasovat.  

 Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene                  
PV-014330038137/001 a pověřuje starostu podpisem smlouvy.  

 Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat 

c)  Starosta předložil k projednání a schválení možnost nákupu nemovitého majetku. Jedná se o objekt 
bývalého mlýna, nemovitost č.p.153, rodinný dům a přilehlé pozemky, které budou v měsíci červnu 
předmětem dražby. Z řad zastupitelů a přítomných občanů nebyly vzneseny  dotazy ani  připomínky, o 
návrhu nechal starosta hlasovat.   

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje nákup nemovitosti č.p.153 rodinný dům 
na parcele č. 616 v k.ú. Otaslavice a pozemku p.č.615 zahrada v k.ú. Otaslavice a pověřuje starostu 
účastí v dražebním jednání. 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat 

c) Jako poslední bod jednání předložil starosta k projednání a schválení smlouvu o výpůjčce areálu  fary 
a uvedl, že se jedná o dlouhodobé bezplatné užívání celého objektu vč. budov, a to na dobu 15 let 
s opcí, max. na dobu 30 let od podpisu smlouvy. Návrh prošel bez připomínek, starosta nechal o návrhu 
hlasovat. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Otaslavice schvaluje smlouvu o výpůjčce mezi obcí Otaslavice 
a Římskokatolickou farností Otaslavice a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se  0 – Návrh byl přijat 

22. Diskuse 



Jako první se přihlásil do diskuse pan Janáč st. s dotazem na sběrný dvůr,  jeho využití a  rozsah. 
Starosta objasnil, jaký odpad bude  možné  do sběrného dvora umístit  a jak by měl fungovat provoz 
sběrného dvora.  

Starosta ve svém vstupu do diskuse  připomenul dvě akce, které obec v měsíci červnu pořádá, a to Hry 
bez hranic a oslavy 130. výročí založení SDH.  Zároveň přítomné na uvedené akce srdečně pozval.  

S posledním příspěvkem vystoupil Václav Bartoš, upozornil na  umístění  sběrného dvora v blízkosti 
vodního toku a dále vznesl dotaz,   zda bude sběrný dvůr sloužit i pro okolní obce nebo jen pro obec 
Otaslavice. Starosta uvedl, že při dodržení podmínek stanovených Povodím Moravy nebude problém 
s umístěním sběrného dvora v blízkosti vodního toku a dále upřesnil,  že sběrný dvůr bude sloužit 
pouze pro obec Otaslavice.  

 

 

 

 

23 .Usnesení a závěr, rekapitulace usnesení.  

Zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno  v 18,05 hodin. 
 
 
Zapsala: Mgr. Božena Bartošová 
 
 

V Otaslavicích dne  23.5.2016 

 
 
………………………………                                          ............................................... 
František Kopa                                                                        Ing. Josef Kaláb  
 ověřovatel zápisu                                                                  ověřovatel zápisu 
 
 
                                               

       .............................................. 
                           Marek Hýbl 
                                                                                           starosta obce 
 


